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KEMUDAHAN KAMPUS SEIRING ZAMAN 

Hashim Aman berucap kepada pe/ajar baru Sesi Mei 2001/ 
2002 di Dewan Besar, PKKSSAAS baru-bam .. ini. 
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UNIVERSITI Putra Malaysia (UPM) sedang 
berusaha untuk mempertingkatkan kemudahan
kemudahan di diilam kampus Serdang secara 
berperingkat-peringkat untuk mememnuhi 
kehendak semasa seiring dengan kemajuan negara 
dan era teknologi maklumat yang mendominasi 
dunia hari ini. 

Hal ini telah dijelaskan oleh Pro Canselor UPM, 
Tan Sri Hashim Aman ketika bemcap pada Maj I is 

BERJANJI ... sebi/angan peiajar-pelajar baru membaca ikrar di 
hadapan Pro Canselor dan Pegawai-pegawai Uta ma Universiti 

Bacaan Ikrar pelajar baru sesi 2001/2002 di Pusat 
Kebudayaan dan Kesenian Sultan Salahuddin Abdul 
Aziz Shah baru-baru ini. 

Dalam ucapannya itu be!iau menyeru pelajar yang 
berpeluang ke menara gading menggunakan 
kesempatan ini untuk memberi sumbangan yang 
penuh makna dalam merealisasikan impian pimpinan 
negara pada masa akan datarig. 

"Saya menyeru agar setiap mahasiswa UPM 
membentuk satu iltizam mereka yang selarj dan 
sekukuh iltizam universiti iaitu mencapai 
kecemerlangan akademik dan kemanusia ... an agar satu 

bentuk perkongsian yang bijak dalam ilmu dan 
kecemerlangan dapat dilaksanakan pada setiap 
peringkat pendidikan," katanya lagi. 

Beliau juga berkata: Era milenium 
memperlihatkan satu tanda awal bahawa setiap 
graduan yang dihasilkan perlu melengkapkan diri 
dengan ilmu dan kemahiran. 

"Ia penting untuk menjadikan pelajar mampu 
bersaing pada semua pei:-ingkat di pasaran kerjaya 
nanti," kata Hashim. 

Pada majlis itu seramai 4,471 pelajar barn UPM 
melafazkan ikrar sebagai menandakan secara rasmi 
bergelar mahasiswa UPM. Sebelum itu mereka 
mengadakan sesi dialog dan penerangan bersama 
Majlis Perwakilan Pelajar UPM (MPPUPM). 

Semasa berucap juga beliau melahirkan 
keyakinan jika konsep perkongsian bijak dalam 
ilmu dan kecemerlangan dapat diaplikasikan maka 
UPM akan melangkah kehadapan dalam alaf baru 
Inl. 

Turut hadir pada majlis tersebut ialah Pro 
CanselorTan Sri Dato'ThongYaw Hong, Pengerusi 
Lembaga pengarah Universiti, Datuk Ramly Ahmad 
serta ahli-ahli Lembaga Pengarah, Timbalan Naib 
Canselor (HEP), Prof Madya Dr Idris Abdo! dan 
Pegawai-pegawai Utama universiti. 

PENGAWALBERTUGAS24JAM Pelantikan Makhdzir 
SatU Kejlltan 

PEN GA WA l keselamatan UPM khusyuk mendengar taklirnat oleh· 
Prof Madya Dr. Idris Abdo/ - Foto Ahmad Fua'ad Alwi

BAHAGIAN Keselama
tan UPM merupakan satu 
bahagian yang penting 
untuk menjaga keamanan 
dan ketenteraman kam
pus. Ia adalah mata teli
nga kepada universiti un
tuk memastikan kesela
matan penghuninya sen
tiasa terkawal. 

Hal ini dijelaskan oleh 
Pemangku Timbalan Naib 
Canselor (Pembangunan) 
Prof. Madya Dr. Idris Ab
do I semasa beliau men
yampaikan amanat khas 
kepada semua pegawai kes
elamatan UPM di Dewan 
Taklimat baru.baru ini. 
, "Pihak keselamatan 

UPM bertanggung jawab 
untuk menjalankan pen
guatkuasaan terhadap seg
a la peraturan universiti. 
Sesiapa yang melanggar 
peraturan univ'ersiti se
mestinya di kenakan tin
dakan," katanya lagi. 

Dalam pada itu, Dr 
Idris juga memuji para 
pegawai keselamatan 
yang bertugas siang dan 
malam untuk menjaga 
universiti daripada perka
ra-perkara yang tidak di 
mgm1. 

"Sebagai contoh ke
mungkinan para pelajar 
tidak_ sedar bahawa.Pak 
Guard bertugas dalam 

tempoh 24 jam untuk 
memastikan minggu ori
entasi pelajar baru berja
lan dengan Iancar dan da
pat melegakan ibu bapa 
mereka di rumah," katan
ya lagi. 

Selain itu, Dr Idris 
juga memberitahu UPM 
akan mempertingkatkan 
lagi kawalan keselamatan 
di dalam kampus. Bandai:.,. 
Kam pus. Putra sedikit 
masa lagi akan di pagar 
keseluruhan untuk memu
dahkan proses kawalan. 

"Satu pelan jangka 
panjang dan pendek akan 
di rancang khusus untuk 
keselamatan kampus. Ia 
bertujuan untuk me 
nyesuaikan dengan kead
aan semasa kerana sekara
ng ini berlaku pertam
bahan pelajar. Faktor sep
erti ini harus diambil 
kira," katanya lagi. 

Pada majlis itu pel
bagai persoalan telah dike
mukakan oleh pengawal 
keselamatan UPM yang 
berkaitan dengan isu sema
sa kampus dan ke arah 
mempertingkatkan lagi 
profesionalisme pengawal 
keselamatan.-ABUWAFIQ 
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SERDANG (TP): Pelbagai 
spekulasi mengenai pelan
ti kan Timbalan Naib 
Canselor (Pembangunan) 
universiti ini akhimya terja
wab apabila .Profesor 
Madya Dr Makhdzir 
Mardan diumumkan se
bagai penyandang jawatan 
itu . 

Jawatan nombor dua 
UPM itu telah dikosongkan 
selama ti.ga bulan setelah 
bekas TNC (Pembangunan) 

• Profesor Dr. Abdul Rahman
Md Aroff menamatkan
perkhidmatan (bersara)
pada Mei lepas.

Prof. Madya Dr Makh
dzir bin Mardan telah dipi
lih sebagai Timbalan Naib
Canselor (Pembangunan)
yang baru berkuatkuasa 1
Jun 200 I. Pelantikan beliau
adalah untuk tempoh tiga
tahun dan- dijangka tamat
pada 31 Mei 2004.

Dr Makhdzir yang sebe
lur� ini adalah Pengarah In
stitut Multimedia dan Per
isian (IMP) UPM merupa
kan seorang yang bertang-

gung jawab dalam meran
cang dan memantapkan us
aha universiti untuk muncu_l 
sebagai sebuah universiti 
digital. 

Beliau sekarang ini mel
ibatkan diri secara aktif se
bagai penyelidik yang bert
eraskan bidang multimedia 
telah banyak membantu 
menjana aktiviti universiti 
terutama dalam pembangu
nan Teknologi Komunikasi 
Maklumat (ICT). 

Anak kelahiran Muar, 
Johor inj juga banyak terli� 
bat dengan bidang pemeli
haraan lebah dan pendebun
gaan malah beliau seorang 
pakar dalam bidang terse
but. 

Semasa mengulas men
genai pelantikan tersebut Dr 
Makhdzir berkata seperti 
mana-mana universiti tem
patan kini UPM mengha
dapi pelbagai cabaran akibat 
perubahan global terhadap 
sektor pendidikan dunia. 

"Pertandingan dengan 
universiti luar negeri dan 
juga IPTS maka say a mera
sakan bahawa ini suatu tang
gun g jawab saya untuk 
membantu kepimpinan 

D,: Makhd::ir Mardan 

Naib Canselor untuk meng
hadapi cabaran ini sebagai 
suatu pasukan," 

"Saya percaya jikalau 
UPM dapat mengatur strate
gi yang teratur dan sistem
atik Insya Allah UPM boleh 
menjadi universiti 20 tera
tas di Asia seperti visi UPM 
bagi tempoh 201 0," tam
bahnya dengan per, J.h har
apan. 
. Menurut sumber yang 

boleh dipercayai sebelum 
ini Dr Makhdzir pernah 
menolak tawaran pangkat 
dan gaji yang lebih lumay
an semata-mata ingin 
berkhidmat dengan UPM 
dan memberi sumbangan 
dalam pembangunari bi
dang IT dan multimedia di 
kampus ini. 


